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Politikerinitiativ från M ang flytt av fotbollsplan etc vid Saltsjöbadens Ishall 
 
Kultur- och fritidsdirektör får i uppdrag att tillsammans med Kultur- och Fritidsenheten och andra 
berörda enheter utreda möjligheterna att flytta på den idag befintliga 5-manna konstgräsplan vid 
Saltsjöbadens ishall. Förslagsvis flyttas planen ner till den gräsyta som finns nedanför järnvägen.  
Detta för möjliggöra för Saltsjöbadens Lawn Tennisklubb att eventuellt få använda denna och 
intilliggande grusyta för att bygga ut sin tennishall. 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Richard Wendt (M) 
Ordförande Fritidsnämnden 
Ledamot Kommunfullmäktige 
Ledamot Kommunstyrelsen 
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